
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

Protokół nr XXXVII z Sesji w dniu 24 czerwca 2021 roku 
Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2021 roku o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:41 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem Obrad została Wiceprzewodnicząca Rady D.Sobocińska 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań. 

 

5. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Programu Narkomanii na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 



Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Programu Narkomanii na rok 2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 287/XXXVII/2021 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Nowy Dwór 

Gdański na rok szkolny 2021/2022. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w 

Gminie Nowy Dwór Gdański na rok szkolny 2021/2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 288/XXXVII/2021 

 

7. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy na rok 2021.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 289/XXXVII/2021 

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Nowy Dwór Gdański oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 01 września 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Nowy Dwór Gdański oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, od dnia 01 września 2021 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 290/XXXVII/2021 

 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Gminę 

Nowy Dwór Gdański, od dnia 01 września 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego, 

prowadzonych przez Gminę Nowy Dwór Gdański, od dnia 01 września 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 291/XXXVII/2021 

10. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie ustalenia regulaminu określającego szczegółowe 

warunki udzielania pomocy dzieciom i młodzieży, formy i zakresu tej pomocy, w tym stypendia dla 

uzdolnionych uczniów oraz tryb postępowania w ramach Lokalnego Programu Wparcia Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego szczegółowe warunki udzielania pomocy dzieciom i młodzieży, formy i zakresu tej 

pomocy, w tym stypendia dla uzdolnionych uczniów oraz tryb postępowania w ramach Lokalnego 

Programu Wparcia Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 292/XXXVII/2021 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Radna K.Rudzińska Panie Burmistrzu, prosiłabym bardzo o wyjaśnienie mieszkańcom ul. 

Bałtyckiej, dlaczego w sposób drastyczny kwota przeznaczona na inwestycję budowy ulicy,  

została pomniejszona? 

Burmistrz J.Michalski Ta kwota została pomniejszona ze względu na to, że nie będziemy w stanie 

jej wydać w tym roku. Żebyśmy mogli przeprowadzić i zakończyć remont ul.  

Bałtyckiej, musimy najpierw przeprowadzić modernizację wszystkich sieci, które się znajdują w tej 

ulicy. Jak Państwo wiedzą, modernizacja systemu wodociągowego jest doprowadzona trochę  

 



za ul. Żeromskiego i zostaje odcinek pomiędzy ul. Żeromskiego, znaczy odcinek Bałtyckiej, od 

Żeromskiego do torów kolejowych kolejki wąskotorowej. W momencie, kiedy CWŻ przeprowadzi 

tą inwestycję, będziemy mogli przystąpić do zakończenia remontu, czyli po prostu zmienić  

nawierzchnie. To się w tym roku stać nie może ze względów technicznych i inwestycyjnych, w 

związku z tym zostanie zrobione w przyszłym roku.  

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

PRZECIW (1) Krystyna Rudzińska 

Uchwała nr 293/XXXVII/2021 

 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

najmu i dzierżawy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 294/XXXVII/2021 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz 

Powiatu Nowodworskiego nieruchomości gruntowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie 

darowizny na rzecz Powiatu Nowodworskiego nieruchomości gruntowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 295/XXXVII/2021 

14. Informacja z działalności Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego. 

 

Brak zapytań i uwag. 

 

15. Sprawy różne. 

 

Radna B.Gołębiowska -chciałam serdecznie podziękować, ponieważ we wtorek odbył się w 

Marzęcinie festyn, na którym do użytku został przekazany plac zabaw dla dzieci, piękny, i  

siłownia. To znaczy chciałam jeszcze zauważyć, że nie byłam na tej imprezie, no nie wiem, 

komunikacja chyba tutaj trochę zawiodła. Ani ja nie byłam, ani nie był sołtys, to już jest po prostu 

nie pierwszy raz, ale mimo wszystko bardzo serdecznie dziękuję za piękne urządzenia.  

 

Radna K.Rudzińska -chciałam się zapytać, czy w szkole nr 2, gdzie jest taki mini plac zabaw, nie 

można postawić jakichś huśtawek, z dwóch huśtawek? Tam w ogóle żadnej nie ma, taki 

niedokończony jest ten plac zabaw. 

 

Burmistrz J.Michalski - No ja poproszę może Panią Beatę Rembowską, żeby odpowiedziała  

na to pytanie, z tym, że chciałem zwrócić uwagę na to, że w przygotowywaniu projektu i w jego 

realizacji dużą rolę odgrywali dyrektorzy szkół. I myślę, że to pytanie powinno być głównie 

skierowane Pani Radna, do Pani Dyrektor.  

 

B.Rembowska Kierownik Referatu Strategii i Rozwoju- zarówno w jednym, jak i w drugim 

projekcie dotyczącym budowy placu zabaw w Marzęcinie i w Szkole Podstawowej nr 2, w tym 

przypadku beneficjentem była szkoła. Organizatorem zarówno jednego i drugiego festynu, również 

była szkoła. Jeżeli chodzi o zakres placu zabaw, to główne założenia były kierowane też od Pań 

Dyrektorek.  My jakby tylko tutaj pomagaliśmy merytorycznie, przy złożeniu wniosku, przy 

rozliczaniu projektu. Wszystkie elementy, jakie znalazły się na tym placu zabaw były wytypowane 

przez Panie Dyrektor. Na tą chwilę projekt jest już zakończony i w ramach realizacji tego 

programu, nie możemy zwiększyć zakresu i dodać żadnych dodatkowych elementów. 

 

Radna D. Sobocińska – w ostatnim czasie nawiedziły nas bardzo duże susze. Prośbę mam, Panie 

Burmistrzu, by uczulić firmę wodociągową na to, by przegląd zrobić hydrantów w naszej gminie.  

Myślę, że w ten sposób moglibyśmy w jakim sensie też zabezpieczyć przed nieszczęściami.  

 

Radny M.Laskowski - podziękował za pozytywny odzew na apel z poprzedniej sesji w zakresie 

zbiorki pieniędzy dla chorego dziecka.  

 

Burmistrz J.Michalski – Proszę Państwa. W piątek ubiegły, czyli 18 czerwca, na konto gminy 

wpłynęły pieniądze w wysokości 400000,00 zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 

dotyczącego inwestycji na terenach popegeerowskich. Te 400 000,00 zł będzie przeznaczonych  

na budowę świetlicy w Kmiecinie. Oczywiście ta inwestycja wymaga przygotowań 

dokumentacyjnych i uzgodnieniowych, w związku z tym zostanie zakończona najprawdopodobniej  

w przyszłym roku. No, niemniej pieniądze mamy i to jest dobry moment, żeby podziękować Panu 

Wojewodzie i służbom Pana Wojewody za okazaną naszej gminie przychylność. 



Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił korespondencję skierowaną do Rady 

Miejskiej: 

1) Pismo od Fundacji MIKAEL, kierowany jest do Rady Miejskiej, do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. "W imieniu Fundacji oraz wszystkich osób wchodzących w skład Komitetu Społecznego, 

w tym Rycerzy Kolumba, członków Akcji Katolickiej przy Parafii  

Przemienienia Pańskiego w Nowym Dworze Gdańskim, na Pana ręce składamy prośbę do Rady 

Miejskiej o wsparcie ważnej społeczne inicjatywy na rzecz postawienia w naszym mieście  

na cmentarzu komunalnym pomnika - Miejsca Pamięci Dzieci Utraconych. Na wielu cmentarzach 

w Polsce pojawiają się Miejsca Pamięci Dzieci Utraconych, każdy może przed nim pomodlić się za 

swoje nienarodzone dziecko oraz innych rodziców, którzy je utracili. To szczególne miejsce, w 

którym mogą jednoczyć się rodzice, którzy utracili dziecko. Razem łatwiej przeżywać stratę. Ta 

szczególna prośba dotyczy udzielenia nam wsparcia w zakresie prezentacji włodarzom naszego 

miasta i znalezienia niewielkiego gruntu na miejskim cmentarzu komunalnym, by w kolejnym 

etapie stworzyć możliwość postawienia, wybudowania pomnika, który byłby również estetyczną 

wizytówką cmentarza. " 

Tutaj nadmienię, że jestem po wstępnych rozmowach z Panem Burmistrzem, gdzie pozwoliłem 

sobie ten temat poruszyć i Pan Burmistrz powiedział, że w uzgodnieniu z zarządcą cmentarza, 

postara się wskazać takie miejsce adresatom niniejszego pisma; 

 

2)pismo mieszkańców budynku przy ul. Mickiewicza 2 – do wiadomości;  

3) pismo-odpowiedź Burmistrza na pismo mieszkańca Marzęcina w sprawie umorzenia 

wierzytelności - pismo dostaliśmy do wiadomości   

3)pismo UOKiK w zakresie opłat pobieranych przez CWŻ Spółka z o.o w Nowym Dworze 

Gdańskim. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady W.Krawczyk zamknął obrady 

XXXVII sesji. 

   

Na tym protokół zakończono.  

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Dorota Sobocińska             Wojciech Krawczyk 

 

 

 

 
Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


